
ALSO LOCATED IN THE SERVICE CENTRE

EDUCATION – (996-2094)

- Provides information on types of schools, education systems and curricula available at the primary and secondary level in Canada and abroad
- Offers advice and counsel in the education field to employees with children going abroad and returning to Canada
- Conducts educational research covering such topics as programme equivalencies between countries, education allowance proposals and special education programmes
- Provides pre-registration service for children returning from missions to Lycée Claudel

Spousal Employment and Community Services

SPOUSAL Services - (995-0384)

- Departmental Policy
- Information on potential job opportunities
- Counselling spouses
- Security Clearances for spouses
- Reimbursement of spouse's professional dues/course fees for reaccreditation (FSD 17)

AUTRES SERVICES DANS LE CENTRE DE SERVICES

ÉDUCATION – (996-2094)

- Fournir des renseignements sur le genre d'écoles, les systèmes d'éducation et les programmes d'études disponibles au niveau primaire et secondaire au Canada et à l'étranger
- Donner des conseils dans le domaine de l'éducation aux employé(e)s qui ont des enfants et qui partent en poste ou qui reviennent au Canada
- Faire de la recherche en éducation dans plusieurs domaines y compris celui des équivalences académiques entre des pays, des propositions d'indemnité et des programmes en éducation spéciale
- Fournir un service de pré-inscription au Lycée Claudel pour les enfants qui reviennent de poste

Services aux conjoints et à la communauté

EMPLOI DES CONJOINTS - (995-0384)

- Politique du Ministère
- Renseignements sur les possibilités d'emploi
- Service de conseil aux conjoints
- Cote de sécurité
- Remboursement de cotisations d'association professionnelle/frais de scolarité de cours de recyclage obligatoire d'un conjoint